
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 113
Vil ministeren forklare, hvorfor fragtkapaciteten for fragt til og fra Bornholm ikke er justeret 
i opadgående retning i perioden 2012-2030 henset til, at belægningsgraden på Køge-
Rønne-afgangen var 95-97 pct. i sommerhalvåret 2022, og at presset på godskapaciteten 
til Bornholm har været stigende over de senere år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-
schmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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